

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-48 號)

有關專注力講座事宜

敬啟者：

自 2019 年疫情至今已有約兩年，對幼兒學習造成很大的影響，幼兒的專注力和學習效果是息息相關，本校定於 2022 年 5 月 7 日（星期六）舉行專注力講座，並邀請《Dr.PLAY》的執行總監兼創辦人 Dr. Win Win 擔任分享嘉賓，讓家長了解孩子的個性和需求，進而了解適當的方法，逐漸培養孩子的專注力。現特函誠邀各家長踴躍出席。

「專注力講座」詳情分述如下：

日期：2022 年 5 月 7 日（星期六）

時間：下午 3 時至 4 時 30 分

分享嘉賓：Dr. Win Win

講座形式：ZOOM 形式(稍後個別形式發放)

對象：本校家長

報名方法：WhatsApp (9291 4371) 或 Google 表單報名



Google 報名表

各家長如蒙出席，懇請於 2022 年 5 月 3 日（星期二）前報名。以上各項，敬希垂注。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2022 年 4 月 14 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-048)
"Student concentration talk "

14th April, 2021

Dear Parents :

It has been about two years since the outbreak of the epidemic in 2019, which has had a great impact on children's learning. Children's concentration and learning effect are closely related. Our school will hold a concentration talk on May 7, 2022 (Saturday), and invite " Dr.Win Win, the executive director and founder of "Dr.PLAY", served as a sharing guest, allowing parents to understand their children's personalities and needs, and then understand appropriate methods to gradually cultivate their children's concentration.

The details of the " Student concentration talk " are as follows:

Date: 7th May, 2022 (Saturday)

Time: 3:00pm to 4:30pm

Sharing guest: Dr.Win Win

Lecture format: ZOOM (individual forms will be issued later)

Audience: Parents of the school

Sign up: WhatsApp (9291 4371) or Google Form sign up



Google Form

If parents are able to attend, please register before 3rd May, 2022 (Tuesday). All of the above, please pay attention.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal